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Protokół posiedzenia nr 2/2024  

Komisja Edukacji, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych 

Obrady rozpoczęto 17 czerwca 2024 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 14:40 tego samego 

dnia. 

Skład komisji - 8 radnych zgodnie z uchwałą Rady Miejskiej, obecnych 8 członków – lista 

obecności stanowi zał. nr 1 do protokołu. 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

Z-ca Burmistrza Marek Olszewski 

Sekretarz Miasta – Halina Kuriata   

Skarbnik Miasta – Kamila Wybraniec 

Zastępca Naczelnika Wydziału Wioletta Stadnik   

Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu – Monika Stankiewicz 

Naczelnik Wydziału zarządzania Majątkiem, Architektury i Urbanistyki- Katarzyna Jezierska 

Dyrektorzy Szkół Podstawowych 

 

Ad. pkt 1.  

Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Zdrowia i Spraw 

Socjalnych RM Mariola Wioletta Matyjasek, która powitała zebranych i stwierdziła 

prawomocność obrad.  

Ad. pkt 2. 

Następnie przewodnicząca komisji przedstawiła poniższy porządek obrad. 

Otwarcie posiedzenia. 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Zapoznanie się z arkuszami organizacyjnymi szkół podstawowych na rok szkolny 

2024/2025. 

4. Wyznaczenie przedstawiciela Rady Miejskiej do składu Komitetu Rewitalizacji.  

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

5.1 zasad przeznaczania do sprzedaży nieruchomości gruntowych oddanych                                

w użytkowanie wieczyste oraz szczegółowych wytycznych sprzedaży nieruchomości 

gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych. 

5.2  zmiany uchwały w sprawie powołania Komisji Mieszkaniowej. 

5.3  wyboru członka Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Rady Miejskiej                

w Kętrzyn. 

5.4  zmiany uchwały nr II/11/2024 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 13 maja 2024 r.         

w sprawie powołania Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Rady Miejskiej                 

w Kętrzynie. 

5.5 zmiany  uchwały Nr LXXX/607/2023 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 21 grudnia 

2023 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej 

Kętrzyn na lata 2024 – 2036. 

5.6  zmian w budżecie miasta Kętrzyn na rok 2024. 

5.7  przekazania wniosku według właściwości.                           
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6. Analiza sprawozdania z wykonania budżetu miasta za 2023 r. oraz opinia Komisji 

w sprawie wykonania budżetu miasta za rok 2023. 

6.1  zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Kętrzyn 

wotum zaufania    za 2023 rok.   

6.2  zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

oraz sprawozdania z wykonania budżetu miasta za 2023 rok. 

6.3  zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Kętrzyn 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu miasta za 2023 rok. 

7. Przedstawienie sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kętrzynie        

z kontroli wykonania budżetu Miasta w 2023 roku. 

8. Omówienie planu pracy komisji na II półrocze 2024r. 

9. Opinia projektu stanowiska w sprawie akceptacji planów pracy Komisji Stałych 

Rady Miejskiej w Kętrzynie na II półrocze 2024r.  

10. Opinia stanowiska w sprawie zapoznania się z Regulaminami Pracy Komisji 

Stałych Rady Miejskiej w Kętrzynie.  

11. Informacje, zapytania i wolne wnioski. 

12. Przyjęcie protokołu nr 1/2024 

13. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Członkowie Komisji nie wnieśli zmian do przedstawionego porządku obrad. Przewodnicząca 

Komisji poddała pod głosowanie przyjęcie porządku obrad, który komisja przyjęła 

jednogłośnie.  

Ad pkt 3. Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu – Monika Stankiewicz omówiła 

arkusze organizacyjne szkół podstawowych na rok szkolny 2024/2025. Poinformowała o 

liczbie uczniów, klas, oddziałów, nauczycieli, pracowników obsługi administracyjnej w 

poszczególnych placówkach, porównując lata 2023/2024 z rokiem 2024/2025. Przekazała 

informacje w sprawie liczby przedłużonych umów nauczycieli oraz liczbie nauczycieli, którym 

umów nie przedłużono. Przedstawiła ilość wolnych wakatów, liczbie nauczycieli 

przebywających na urlopie zdrowotnym, pracowników obsługi odchodzących na emeryturę, 

liczbie pracowników zwalnianych.  

Przewodnicząca zwróciła się z pytaniem …- czy na dzień dzisiejszy widać jakieś realne 

zagrożenia, problemy szkoły? 

Dyrektorka Przedszkola poinformowała, że na dzień dzisiejszym zagrożenie jest w kwestii 

zmniejszającej się znacznie liczby dzieci uczęszczających do przedszkola.  

Dyrektorka szkoły nr4  poinformowała o problemie systemu ciepłowniczego, który wymaga 

całkowitej wymiany oraz  o konieczności remontu elewacji, która odpada i stwarza zagrożenie.  

Zastępca Naczelnika Wydziału Wioletta Stadnik  poinformowała, że do 15 lipca br. zostanie 

złożony wniosek na dofinansowanie remontu elewacji 

Dyrektorka Przedszkola „Malinka”, przedstawiła problem cieknącego dachu. 

Dyrektorka Przedszkola „ Smerfowa Kraina” przedstawiła problem z wadliwie działającą 

wentylacją oraz problemem z  zatrudnieniem psychologa. 

Radna Anna Wyrozębska zwróciła się z pytaniem w sprawie przemocy w szkołach…-” Czy 

nauczyciele są w stanie w trafny sposób w odpowiednim czasie zweryfikować problemy 

uczniów, które nie tylko mogą rozgrywać się na terenie szkoły ale i w domach?  Czy szkoły 

potrzebują jakiegoś wsparcia w tym zakresie?”  

Zastępca Naczelnika Wydziału Wioletta Stadnik   poinformowała, iż zostały złożone wnioski 

o dofinansowanie na szkolenia min. z zapobieganiu hejtu, przemocy dla uczniów i rodziców.  



 3 

Ad pkt 4. Zastępca Naczelnika Wydziału Wioletta Stadnik  omówiła zasadność potrzeby 

wyznaczenia przedstawiciela Rady Miejskiej do składu Komitetu Rewitalizacji. Radny Jerzy 

Baranowski zgłosił swoją kandydaturę na przedstawiciela  Rady Miejskiej do składu Komitetu 

Rewitalizacji. Więcej kandydatów nie zgłoszono.  

Przewodnicząca przystąpiła do głosowania w sprawie kandydatury radnego Jerzego 

Baranowskiego.  

Przy udziale 8 członków obecnych na sali 8 głosów “ za”-opinia pozytywna. 

Ad pkt 5. Opinia projektu uchwały w sprawie: 

5.1. Naczelnik Wydziału Zarządzania Majątkiem, Architektury i Urbanistyki – Katarzyna 

Jezierska omówiła projekt uchwały w sprawie zasad przeznaczania do sprzedaży 

nieruchomości gruntowych oddanych w użytkowanie wieczyste oraz szczegółowych 

wytycznych sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych. W 

dyskusji udział wziął: Radny Jerzy Baranowski, Radny Czesław Ćwik, Z-ca Burmistrza Marek 

Olszewski, Przewodnicząca Mariola Wioletta Matyjasek . Po przeanalizowaniu powyższego 

projektu uchwały Przewodnicząca Komisji przystąpiła do glosowania. Przy udziale 8 członków 

obecnych na sali w głosowaniu 8 głosów „za”-opinia pozytywna. 

 

5.2. Sekretarz miasta Halina Kuriata omówiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w 

sprawie powołania Komisji Mieszkaniowej. Po zapoznaniu się z powyższym projektem 

uchwały komisja przystąpiła do opiniowania. Przy udziale 8 członków obecnych na sali  8 

głosów “ za”- opinia pozytywna. 

 

5.3.Komisja zapoznała się z przedmiotowym projektem uchwały w sprawie wyboru członka 

Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Rady Miejskiej w Kętrzyn. Radni nie wnieśli 

uwag. Następnie komisja przystąpiła do opiniowania. Przy udziale 8 członków obecnych na 

sali  8 głosów “ za”- opinia pozytywna. 

5.4. Komisja zapoznała się z przedmiotowym projektem uchwały w sprawie zmiany uchwały 

nr II/11/2024 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 13 maja 2024 r.  w sprawie powołania Komisji 

Rozwoju Gospodarczego i Finansów Rady Miejskiej   w Kętrzynie.  Radni nie wnieśli uwag. 

Po przeanalizowaniu powyższego projektem uchwały komisja przystąpiła do opiniowania. Przy 

udziale 8 członków obecnych na sali 8 głosów “ za”-opinia pozytywna. 

 

5.5. Skarbnik Miasta Kamila Wybraniec omówiła projekt uchwały w sprawie zmiany  uchwały 

Nr LXXX/607/2023 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 21 grudnia 2023 r.  w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2024 – 2036. 

Uwag nie wniesiono. Po przeanalizowaniu powyższego projektem uchwały komisja przystąpiła 

do opiniowania. Przy udziale 8 członków obecnych na sali 8 głosów “ za”-opinia pozytywna. 

 

5.6. Skarbnik Miasta Kamila Wybraniec omówiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 

miasta Kętrzyn na rok 2024.   

Radny Czesław Ćwik stwierdził, iż nie widzi powodu, by przesuwać w tak dużej kwocie 

uprawnienia burmistrzowi. 

Z-ca Burmistrza Marek Olszewski poinformował, że ze względu na to, iż terminy wpływów 

odbywają się w różnych okresach, a zobowiązania się pojawiają, żeby mieć możliwość 

realizacji zobowiązań to jedynym sposobem jest utworzenie tzw. linii kredytowej. Nie znaczy 

to, że określona kwota limitu 5 mln zł musi być wykorzystywana, czy tez wykorzystywana w 
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całej wysokości. Po dyskusji komisja przystąpiła do glosowania. Przy udziale 8 członków 

obecnych na sali w głosowaniu 5 głosów „za”,1 głos „ przeciw”, 2 głosy „ wstrzymujące się”- 

opinia pozytywna. 

5.7. Komisja zapoznała się z projektem uchwały w sprawie przekazania wniosku według 

właściwości. Uwag nie wniesiono. Następnie komisja przystąpiła do opiniowania. Przy udziale 

8 członków obecnych na sali w głosowaniu 8 głosów „za”- opinia pozytywna. 

6.Analiza sprawozdania z wykonania budżetu miasta za 2023 r. oraz opinia Komisji                     

w sprawie wykonania budżetu miasta za rok 2023. Radni nie wnieśli uwag.  

6.1. Następnie komisja przeszła do opiniowania projektu uchwały w sprawie udzielenia 

Burmistrzowi Miasta Kętrzyn wotum zaufania za 2023 rok. Komisja przy  udziale 8 członków 

obecnych na sali w głosowaniu 6 głosów „za”, 2 głosy „ wstrzymujące się” – opinia pozytywna 

6.2. Następnie komisja przeszła do opiniowania projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego oraz sprawozdania   z wykonania budżetu miasta za 2023 rok. 

Komisja przy  udziale 8 członków obecnych na sali w 6 głosów „za”, 2 głosy „ wstrzymujące 

się” – opinia pozytywna. 

6.3. Następnie komisja przeszła do opiniowania projektu uchwały w sprawie udzielenia 

Burmistrzowi Miasta Kętrzyn absolutorium z tytułu wykonania budżetu miasta za 2023 rok. 

Komisja przy  udziale 8 członków obecnych na sali w głosowaniu 6 głosów „za”, 2 głosy               

„ wstrzymujące się” – opinia pozytywna. 

Ad pkt 7. Radni zapoznali się ze sprawozdaniem Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej                         

w Kętrzynie z kontroli wykonania budżetu Miasta w 2023 roku. Uwag nie wniesiono.  

Ad pkt 8. Omówienie planu pracy komisji na II półrocze 2024r. Radni zapoznali ze 

stanowiskiem w sprawie planu pracy komisji stałych Rady Miejskiej w Kętrzynie na II półrocze 

2024r.  

Z- ca Burmistrza Marek Olszewski  – zgłosił poprawkę do planu pracy komisji, by dodać punkt 

o brzmieniu: „Zapoznanie się z Raportem o stanie oświaty za rok 2023/2024.” , więcej zmian 

nie zgłoszono. Przewodnicząca komisji przeszła do opiniowania poprawki Z- ca Burmistrza 

Marka Olszewskiego. Przy  udziale 8 członków obecnych na sali w 8 głosów „za”– opinia 

pozytywna. 

Ad pkt 9. Komisja w toku dyskusji ustaliła następujący plan pracy Komisji na II półrocze 

2024r.  

1.Zapoznanie się z naborem do żłobków i przedszkoli miejskich na rok 2024/2025  

2.Zapoznanie się z przebiegiem i organizacją czasu wolnego dzieci i młodzieży w czasie 

wakacji. 

3.Monitorowanie spraw związanych z dochodzeniem roszczeń przedszkoli niepublicznych za 

lata 2010-2016. 

4.Monitoring bieżących programów i inicjatyw związanych z pozyskiwaniem środków 

zewnętrznych na rozwój oświaty, kultury i sportu. 

5.Informacja o systemie zarządzania i bezpieczeństwa miejskimi placami zabaw dla dzieci. 

6.Analiza organizacji promocji miasta. 

7.Zapoznanie się z Raportem o stanie oświaty za rok 2023/2024. 

8.Rozpatrywanie i opiniowanie spraw skierowanych do komisji. 

9.Opiniowanie projektów uchwał Rady Miejskiej w Kętrzynie 
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Następnie przewodnicząca Komisji przystąpiła do opiniowania projektu stanowiska   w sprawie 

zapoznania się z planami pracy komisji stałych Rady Miejskiej w Kętrzynie na II półrocze 

2024r. 

Komisja przy udziale 8 członków obecnych na sali w głosowaniu : 8 głosów „za” - pozytywnie 

przyjęła stanowisko.  

Ad pkt 10. Opinia stanowiska w sprawie zapoznania się z Regulaminami Pracy Komisji 

Stałych Rady Miejskiej w Kętrzynie. Radni nie wnieśli uwag. Przewodnicząca Komisji 

przystąpiła do opiniowania stanowiska w sprawie zapoznania się z Regulaminami Pracy 

Komisji Stałych Rady Miejskiej w Kętrzynie. Przy udziale 8 członków obecnych na sali                     

w głosowaniu : 8 głosów „za” - pozytywnie przyjęła stanowisko. 

Ad pkt 11. Informacje, zapytania i wolne wnioski. 

Radni zapoznali się z uchwałą nr 0102-247/24 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Olsztynie z dnia 4 czerwca 2024 r. 

Ad pkt 12. Przewodnicząca Komisji poinformowała, że do protokołu nr 2/2024 nie zgłoszono 

poprawek i przystąpiła do głosowania - przy udziale 8 członków obecnych na sali,                              

w głosowaniu 8 głosów „za”-  przyjęto protokół. 

Ad pkt 13. Wobec omówienia porządku obrad Przewodnicząca zamknęła  posiedzenie 

komisji. 

 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołowała: Karolina Domasiewicz (-) 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Kętrzynie 

Przewodnicząca 

Komisji Edukacji, Kultury, Zdrowia, Spraw Socjalnych 

Rady Miejskiej w Kętrzynie 

 

 (-) Mariola Wioletta Matyjasek  

 

 

 


